
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община.  

 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 

прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските училища 

на територията на Столична община, приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по 

Протокол № 48 от 22.02.2018 г., изм. и доп. (отстраняване на техническа грешка) – Решение № 

270 по Протокол № 52 от 26.04.2018 г., изм. и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 

26.07.2018 г  

 

Допълвам предходното си становище със следното относно приема на брат/сестра. 

Освен другите аргументи, които съм изложила, считам, че брат/сестра трябва да излязат от 

социалната квота, защото класифицирането на наличието на повече от едно дете като 

"социален критерий" е нелогично, това не е социален критерий. В квотата със социални 

критерии би следвало да са деца, които са наистина със социален статус - деца на самотни 

родители, деца в риск, деца с ТЕЛК и т.н. Съответно братята, сестрите, близнаци и породени да 

позлват предимство в общата опашка. 

 

Благодаря отново за отделеното време 

Девлет Личева 

 


